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Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte via Zoom  
Dag och datum: fredag 19 januari 2024  
Tid: 9.00-12.00  
 
Närvarande:   Frånvarande:  
Lars-Uno Åkesson, Värnamo                         Martine Prinselaar, Nynäshamn 
Maria Ahlstedt, Vetlanda                                                                                                                 
Jerry Engström, Västervik                                                                                                                    
Linda Ungsäter, Hultsfred                          
Therese Söderström, Örnsköldsvik 
Joachim Kahlert, Norrtälje 
Martine Prinselaar, Nynäshamn 
Ida Lindh, Skellefteå 
Annika Lill, Härnösand 
Urban Wickman, Hudiksvall 
 

1. Välkommen 

Ordförande Lars-Uno Åkesson hälsade alla i styrelsen välkommen och mötet öppnades. 

 

2. Föregående protokoll från 2023-12-08 

Genomgång av förgående protokoll. Protokollet lades till handlingarna. 

 

3. Dagordningens godkännande 

Styrelsen godkände dagordningen för mötet. 

         

4.  Val av justerare  

Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Maria Ahlstedt. 

 

5. Actionplan inkl mittnituslärcenter 

Birgitta och Jerry har beställt och fått grönt på allt gällande inköp av give-aways. 

Lärcentrum i Sundsvall kör nästa veckas (v.4) mittnituslärcenter. 

 

6. Reflektioner kring ”Klimatkurs Cirkulär ekonomi” 

Det var 13 lärcentra uppkopplade med totalt 67 deltagare. Reflektioner som uppdagades var 

bland annat att föreläsarens upplägg måste innefatta mindre av ”bara sitta och lyssna som 

åskådare” Det måste finnas ett mervärde av att vi träffas och diskuterar som en studiegrupp 

på plats. Det kan annars resultera i att deltagare väljer att sitta hemma. Andra reflektioner 
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som kom fram var att det uppfattades som väldigt rörigt i kursrummet. Det var förvirrande 

med massa upplagt material utan förklaringar till. En önskan vore att lärosätet delger 

förväntningar och struktur samt att de visar upplägget i kursrummet och hur man får tillgång 

till rummet. Ett dokument som ramar in detta är önskvärt. De reflektioner som kom fram 

kring vår egen insats var att Lars-Uno berättade och ramade in Nitus på ett bra sätt, dock lite 

väl långt.  

Ett tips inför nästa kursstart med AI-kursen är att vi anmäler oss själva till kursen och 

utforskar på egen hand kursrummet innan första platsträff. En önskan från vår sida till 

lärosätet är att de lägger ut en egen länk för AI-kursen. Det krävs ingen grundläggande 

behörighet för att gå kursen, men ändå går det inte att komma runt systemet lärosätet har 

med krav på behörighet, vid anmälan till kursen. Länk till kursen ”utan högskolebehörighet” 

En gratis online-kurs om grunderna i artificiell intelligens (elementsofai.se). Sedan önskas 

också tydlighet vid första kurs/platsträffen gällande kursrummet. 

Kursen ”Miljö, klimat och hälsa” ligger öppen redan nu så den kan alla bara att hoppa in i. 

 

7. Fråga från Gunilla Svensson Hudiksvall gällande tentamenshantering   

Styrelsen lyfter frågan från Gunilla vid styrelsemötet den 8-9 februari. 
Något som uppmärksammades är att det ser olika ut, exempelvis, Linnéuniversitetet 
bekostar tentamensvakter vid särskilda prövningar.  
  

8. Styrelsemöte i Stockholm 8-9 feb 2024 – Tema/Förslag 
Fortsätta där vi slutade i Almedalen  
Plats: Hotell: Clarion Hotel Stockholm Ringvägen 98 vid Skanstull  
 
Utkast till program:  
8 februari  
kl. 8:00 - Lars-Uno Åkesson och Joachim Kahlert träffar Mattias Bengtsson (KD)  
kl. 12:00-13:00 - Lunch med gäster (Nicole Kringos, Sebastian Meijer, Gunnar från KTH, Niklas 
Sigvardsson (s), Anders Ådahl (c) 
kl. 13:15-15:00 - Diskussion med gäster  
kl. 15:00-15:30 - Fika  
15.30-17.00 Summering av förmiddag, hur går vi vidare?  
 
Middag 
  
9 februari  
kl. 08:30-09:30 - Diskussion om tentamensservice  
kl. 09:30-09: 45 - Fika  
kl. 09:45-11:45 - Kvalitetsenkäten, Inför årsstämman (Valberedningen har möte 20 feb)   
kl. 12.00 - Lunch och avresa 
 
Förslag på upplägg: Kort intro om Nitus samt presentera de utmaningar vi har. Det livslånga 
lärandet ska gälla alla, inte bara de som bor nära ett lärosäte, ska genomsyra diskussionerna. 
Diskutera en ekonomisk modell som gynnar både lärosäten och lärcentrum. Vilka tillskott 

finns att få? Stärkta ingenjörsutbildningar: I budgetpropositionen för 2024 föreslår 
regeringen flera olika satsningar på utbildning och forskning som ska stärka 
ingenjörslandet Sverige och möta de stora kompetensbehoven, bland annat en 
utbyggnad av civilingenjörsutbildningarna och en höjning av ersättningsbeloppen för 
utbildningar inom naturvetenskap och teknik. Är detta något Lärcentrum kan ta del 
av?  
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https://www.elementsofai.se/
https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:w:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/Delade%20dokument/General/Dokument%20att%20l%C3%A4nka%20till/Tentamenshantering%20Mejl%20fr%C3%A5n%20Gunilla%20Svensson%20Hudiksvall.docx?d=w11e44a583cc84a0ea4647f2dae78cf22&csf=1&web=1&e=P4MXso


 
9. Erfarenhetsseminarium 14 mars kl. 9.30-10.15.   

Vem håller i vilken del?  
Del 1. Forskning på Lärcentrum: Ida Lind – Skellefteå. 
Del 2. Decentraliserade utbildningar på Lärcentrum: Jerry Engström, Västervik. 
  

10. Nitus vårstämma 17–18 april i Hudiksvall och eventuella avsägningar inför årsmötet 
 
Urban Wickman berättade lite kort om upplägget i programmet. Önskvärt förslag till 
förändring är att de lägger till någon aktivitet i programmet som innefattar någon form av 
rörelse eller diskussion och inte bara åhörarlyssnande. En annan förändring i programmet är 
att förtydliga punkten om brakeoutrooms SYV-nätverk. En fundering som kom fram är om vi 
ska arbeta med SYV-frågor hela förmiddagen? En annan fundering gällde vem som tar in 
information och bokar rum till styrelsen och svaret på det är att det är de ansvariga för 
årsstämman, dvs. Lärcentrum Hudiksvall. 
 
Diskussioner uppkom om det ska kosta något för de medlemmar som bara kan medverka 
digitalt. Beslut tog att detta kommer bli en pilot (gratis) och teknikgruppen ansvarar för att 
det blir en bra sändning för de som deltar digitalt. 
 
Kansliet kommer lägga ut en kortfilm om årsstämman på hemsidan.  
 
Lars-Uno vill veta och delge valberedningen om eventuella avsägningar inför årsmötet. 
Annika Lill, Härnösand delgav att hon inte kommer fortsätta. Linda Ungsäter, Hultsfred 
kommer också tacka nej till fortsatt styrelsearbete. Jerry Engström, Västervik går i pension 
och valberedningen måste se över om möjligheter finns att Jerry får fortsätta i styrelsen.  
 

11. Almedalen 2024  
Jerry har datum?  
Ev. kan vi hålla seminarium tillsammans med Include? Bokad lokal på Campus den 27 juni kl. 
13:15. Salen rymmer 50 sittande vid bord. Kostar 3200 kr. 80 tums skärm, högtalare, 
whiteboard. Ingen utrustning för sändning. Lars-Uno tar med utrustning för att kunna sända 
seminariet. 
Ta upp intresse för att finnas med på Almedalen på träffen med politikerna på styrelsemötet 
i Stockholm. Lyfta goda exemplen på Almedalen och involvera dem. (KTH, Linköpings 
universitet, Högskolan Väst, Karlstad universitet). Fundera på vilka representanter som är 
bra att bjuda med till Almedalen. Jerry kollar boendealternativ. Nya vägar kommer också 
hålla i ett seminarium. 26 juni, kl. 15-17. Fundera om vi kan ha något utbyte med varandra. 
Vilka deltar från styrelsen? Alla funderar till nästa möte. 
 

12. Kassören har ordet 
Dagens saldo drygt 260 000. Alla underlag för bokslut är skickad till Kommunresurs. Jerry 
behöver få in verksamhetsberättelsen för 2023 senast i början av mars. Lars-Uno fixar detta. 
 

13. Kansliet informerar  
Många mail från olika studerande kring var de kan skriva tentamen runt om i landet. Kan vi 
tydliggöra på hemsidan. Kansliet uppdaterar med texten på hemsidan: Vid frågor om var du 
kan skriva din tentamen så hänvisar vi till att kontakta respektive Lärcentrum (Länk till sidan 
för Lärcentrum). Ta bort formuläret ”Har du en fråga”. Nyhetsbrevet kommer läggas upp 
som webbversion på hemsidan istället för som det ser ut idag. 
 

14. Laget runt  
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Maria - Tre av fyra YH-utbildningar är beviljade. Klimatkurserna har fallit väl ut. Hösten 2024 
sista intag för grundlärare fritidshem. Mycket med tentamen denna period. 
Joachim – Fokus linjearbete och en hel del systematiskt kvalitetsarbete, 6 av 10 YH-
utbildningar beviljades, totalt 16 Yh-utbildningar. Mycket med tentamen den här perioden. 
Jerry – En hel del rekryteringar, ny näringslivschef klar och ny campuschef pågår. Skissar på 
ett större utvecklingsprojekt för Campus. YH-samarbete med Oskarshamn – startar en 
utbildning till hösten. 
Lars-Uno – Beviljat två nya YH-utbildningar. Startar upp utbildning motsvarande gamla 
Lantmäteriutbildningen. Stort behov av den kompetensen. ESF-projekt ihop med Camus 
Västervik och Nova med fokus Kompetensutveckling för både privata näringslivet och det 
offentliga. 
Linda– Mycket strategiska möten gällande dimensionering och planering av utbildningar. 
Fick avslag på alla tre YH-utbildningarna de sökte. Strategiskt arbete kring validering inom 
industrin inom ramen av ett ESF-projekt. Inventering av kompetensbehov hos kommunen 
som arbetsgivare. 
Birgitta – lite rörigt i och med nyrekrytering och ny chef på gång. Fyra YH-utbildningar 
beviljade, två omsökningar och två nya.  

  
15. Övriga frågor 

Give-aways: Beställt tygkassar, reflexband, vattenflaskor och gåvokort. Bild på tygkassar och 
vattenflaskor finns i teams under ”Nya give aways” i mappen styrelsen 2023–2024. På 
årsstämman kommer alla deltagare att få ett fint Nitusparaply. De skickas till Hudiksvall inför 
Årsstämman. 
Förslag: när karafferna börjar ta slut, ersätta dem med en fin vattenflaska som kan hålla 
värmen/kylan. Bild finns i samma mapp. 
Omval styrelseuppdrag: Annika och Linda kommer inte kunna ställa upp för nyval. 
Uppsägning från Såternäs kommun. Kansliet: Uppdatera utifrån det. 

 

 

 

Ordförande: Lars-Uno Åkesson 

Sekreterare: Therese Söderström 

Justerare: Maria Ahlstedt 
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https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:f:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/Delade%20dokument/General/Styrelse%202023-2024/Nya%20give%20aways?csf=1&web=1&e=vcOKQK




  


 


Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte via Zoom  
Dag och datum: fredag 19 januari 2024  
Tid: 9.00-12.00  
 
Närvarande:   Frånvarande:  
Lars-Uno Åkesson, Värnamo                         Martine Prinselaar, Nynäshamn 
Maria Ahlstedt, Vetlanda                                                                                                                 
Jerry Engström, Västervik                                                                                                                    
Linda Ungsäter, Hultsfred                          
Therese Söderström, Örnsköldsvik 
Joachim Kahlert, Norrtälje 
Martine Prinselaar, Nynäshamn 
Ida Lindh, Skellefteå 
Annika Lill, Härnösand 
Urban Wickman, Hudiksvall 
 


1. Välkommen 


Ordförande Lars-Uno Åkesson hälsade alla i styrelsen välkommen och mötet öppnades. 


 


2. Föregående protokoll från 2023-12-08 


Genomgång av förgående protokoll. Protokollet lades till handlingarna. 


 


3. Dagordningens godkännande 


Styrelsen godkände dagordningen för mötet. 


         


4.  Val av justerare  


Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Maria Ahlstedt. 


 


5. Actionplan inkl mittnituslärcenter 


Birgitta och Jerry har beställt och fått grönt på allt gällande inköp av give-aways. 


Lärcentrum i Sundsvall kör nästa veckas (v.4) mittnituslärcenter. 


 


6. Reflektioner kring ”Klimatkurs Cirkulär ekonomi” 


Det var 13 lärcentra uppkopplade med totalt 67 deltagare. Reflektioner som uppdagades var 


bland annat att föreläsarens upplägg måste innefatta mindre av ”bara sitta och lyssna som 


åskådare” Det måste finnas ett mervärde av att vi träffas och diskuterar som en studiegrupp 


på plats. Det kan annars resultera i att deltagare väljer att sitta hemma. Andra reflektioner 







som kom fram var att det uppfattades som väldigt rörigt i kursrummet. Det var förvirrande 


med massa upplagt material utan förklaringar till. En önskan vore att lärosätet delger 


förväntningar och struktur samt att de visar upplägget i kursrummet och hur man får tillgång 


till rummet. Ett dokument som ramar in detta är önskvärt. De reflektioner som kom fram 


kring vår egen insats var att Lars-Uno berättade och ramade in Nitus på ett bra sätt, dock lite 


väl långt.  


Ett tips inför nästa kursstart med AI-kursen är att vi anmäler oss själva till kursen och 


utforskar på egen hand kursrummet innan första platsträff. En önskan från vår sida till 


lärosätet är att de lägger ut en egen länk för AI-kursen. Det krävs ingen grundläggande 


behörighet för att gå kursen, men ändå går det inte att komma runt systemet lärosätet har 


med krav på behörighet, vid anmälan till kursen. Länk till kursen ”utan högskolebehörighet” 


En gratis online-kurs om grunderna i artificiell intelligens (elementsofai.se). Sedan önskas 


också tydlighet vid första kurs/platsträffen gällande kursrummet. 


Kursen ”Miljö, klimat och hälsa” ligger öppen redan nu så den kan alla bara att hoppa in i. 


 


7. Fråga från Gunilla Svensson Hudiksvall gällande tentamenshantering   


Styrelsen lyfter frågan från Gunilla vid styrelsemötet den 8-9 februari. 
Något som uppmärksammades är att det ser olika ut, exempelvis, Linnéuniversitetet 
bekostar tentamensvakter vid särskilda prövningar.  
  


8. Styrelsemöte i Stockholm 8-9 feb 2024 – Tema/Förslag 
Fortsätta där vi slutade i Almedalen  
Plats: Hotell: Clarion Hotel Stockholm Ringvägen 98 vid Skanstull  
 
Utkast till program:  
8 februari  
kl. 8:00 - Lars-Uno Åkesson och Joachim Kahlert träffar Mattias Bengtsson (KD)  
kl. 12:00-13:00 - Lunch med gäster (Nicole Kringos, Sebastian Meijer, Gunnar från KTH, Niklas 
Sigvardsson (s), Anders Ådahl (c) 
kl. 13:15-15:00 - Diskussion med gäster  
kl. 15:00-15:30 - Fika  
15.30-17.00 Summering av förmiddag, hur går vi vidare?  
 
Middag 
  
9 februari  
kl. 08:30-09:30 - Diskussion om tentamensservice  
kl. 09:30-09: 45 - Fika  
kl. 09:45-11:45 - Kvalitetsenkäten, Inför årsstämman (Valberedningen har möte 20 feb)   
kl. 12.00 - Lunch och avresa 
 
Förslag på upplägg: Kort intro om Nitus samt presentera de utmaningar vi har. Det livslånga 
lärandet ska gälla alla, inte bara de som bor nära ett lärosäte, ska genomsyra diskussionerna. 
Diskutera en ekonomisk modell som gynnar både lärosäten och lärcentrum. Vilka tillskott 


finns att få? Stärkta ingenjörsutbildningar: I budgetpropositionen för 2024 föreslår 
regeringen flera olika satsningar på utbildning och forskning som ska stärka 
ingenjörslandet Sverige och möta de stora kompetensbehoven, bland annat en 
utbyggnad av civilingenjörsutbildningarna och en höjning av ersättningsbeloppen för 
utbildningar inom naturvetenskap och teknik. Är detta något Lärcentrum kan ta del 
av?  



https://www.elementsofai.se/

https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:w:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/Delade%20dokument/General/Dokument%20att%20l%C3%A4nka%20till/Tentamenshantering%20Mejl%20fr%C3%A5n%20Gunilla%20Svensson%20Hudiksvall.docx?d=w11e44a583cc84a0ea4647f2dae78cf22&csf=1&web=1&e=P4MXso





 
9. Erfarenhetsseminarium 14 mars kl. 9.30-10.15.   


Vem håller i vilken del?  
Del 1. Forskning på Lärcentrum: Ida Lind – Skellefteå. 
Del 2. Decentraliserade utbildningar på Lärcentrum: Jerry Engström, Västervik. 
  


10. Nitus vårstämma 17–18 april i Hudiksvall och eventuella avsägningar inför årsmötet 
 
Urban Wickman berättade lite kort om upplägget i programmet. Önskvärt förslag till 
förändring är att de lägger till någon aktivitet i programmet som innefattar någon form av 
rörelse eller diskussion och inte bara åhörarlyssnande. En annan förändring i programmet är 
att förtydliga punkten om brakeoutrooms SYV-nätverk. En fundering som kom fram är om vi 
ska arbeta med SYV-frågor hela förmiddagen? En annan fundering gällde vem som tar in 
information och bokar rum till styrelsen och svaret på det är att det är de ansvariga för 
årsstämman, dvs. Lärcentrum Hudiksvall. 
 
Diskussioner uppkom om det ska kosta något för de medlemmar som bara kan medverka 
digitalt. Beslut tog att detta kommer bli en pilot (gratis) och teknikgruppen ansvarar för att 
det blir en bra sändning för de som deltar digitalt. 
 
Kansliet kommer lägga ut en kortfilm om årsstämman på hemsidan.  
 
Lars-Uno vill veta och delge valberedningen om eventuella avsägningar inför årsmötet. 
Annika Lill, Härnösand delgav att hon inte kommer fortsätta. Linda Ungsäter, Hultsfred 
kommer också tacka nej till fortsatt styrelsearbete. Jerry Engström, Västervik går i pension 
och valberedningen måste se över om möjligheter finns att Jerry får fortsätta i styrelsen.  
 


11. Almedalen 2024  
Jerry har datum?  
Ev. kan vi hålla seminarium tillsammans med Include? Bokad lokal på Campus den 27 juni kl. 
13:15. Salen rymmer 50 sittande vid bord. Kostar 3200 kr. 80 tums skärm, högtalare, 
whiteboard. Ingen utrustning för sändning. Lars-Uno tar med utrustning för att kunna sända 
seminariet. 
Ta upp intresse för att finnas med på Almedalen på träffen med politikerna på styrelsemötet 
i Stockholm. Lyfta goda exemplen på Almedalen och involvera dem. (KTH, Linköpings 
universitet, Högskolan Väst, Karlstad universitet). Fundera på vilka representanter som är 
bra att bjuda med till Almedalen. Jerry kollar boendealternativ. Nya vägar kommer också 
hålla i ett seminarium. 26 juni, kl. 15-17. Fundera om vi kan ha något utbyte med varandra. 
Vilka deltar från styrelsen? Alla funderar till nästa möte. 
 


12. Kassören har ordet 
Dagens saldo drygt 260 000. Alla underlag för bokslut är skickad till Kommunresurs. Jerry 
behöver få in verksamhetsberättelsen för 2023 senast i början av mars. Lars-Uno fixar detta. 
 


13. Kansliet informerar  
Många mail från olika studerande kring var de kan skriva tentamen runt om i landet. Kan vi 
tydliggöra på hemsidan. Kansliet uppdaterar med texten på hemsidan: Vid frågor om var du 
kan skriva din tentamen så hänvisar vi till att kontakta respektive Lärcentrum (Länk till sidan 
för Lärcentrum). Ta bort formuläret ”Har du en fråga”. Nyhetsbrevet kommer läggas upp 
som webbversion på hemsidan istället för som det ser ut idag. 
 


14. Laget runt  







Maria - Tre av fyra YH-utbildningar är beviljade. Klimatkurserna har fallit väl ut. Hösten 2024 
sista intag för grundlärare fritidshem. Mycket med tentamen denna period. 
Joachim – Fokus linjearbete och en hel del systematiskt kvalitetsarbete, 6 av 10 YH-
utbildningar beviljades, totalt 16 Yh-utbildningar. Mycket med tentamen den här perioden. 
Jerry – En hel del rekryteringar, ny näringslivschef klar och ny campuschef pågår. Skissar på 
ett större utvecklingsprojekt för Campus. YH-samarbete med Oskarshamn – startar en 
utbildning till hösten. 
Lars-Uno – Beviljat två nya YH-utbildningar. Startar upp utbildning motsvarande gamla 
Lantmäteriutbildningen. Stort behov av den kompetensen. ESF-projekt ihop med Camus 
Västervik och Nova med fokus Kompetensutveckling för både privata näringslivet och det 
offentliga. 
Linda– Mycket strategiska möten gällande dimensionering och planering av utbildningar. 
Fick avslag på alla tre YH-utbildningarna de sökte. Strategiskt arbete kring validering inom 
industrin inom ramen av ett ESF-projekt. Inventering av kompetensbehov hos kommunen 
som arbetsgivare. 
Birgitta – lite rörigt i och med nyrekrytering och ny chef på gång. Fyra YH-utbildningar 
beviljade, två omsökningar och två nya.  


  
15. Övriga frågor 


Give-aways: Beställt tygkassar, reflexband, vattenflaskor och gåvokort. Bild på tygkassar och 
vattenflaskor finns i teams under ”Nya give aways” i mappen styrelsen 2023–2024. På 
årsstämman kommer alla deltagare att få ett fint Nitusparaply. De skickas till Hudiksvall inför 
Årsstämman. 
Förslag: när karafferna börjar ta slut, ersätta dem med en fin vattenflaska som kan hålla 
värmen/kylan. Bild finns i samma mapp. 
Omval styrelseuppdrag: Annika och Linda kommer inte kunna ställa upp för nyval. 
Uppsägning från Såternäs kommun. Kansliet: Uppdatera utifrån det. 


 


 


 


Ordförande: Lars-Uno Åkesson 


Sekreterare: Therese Söderström 


Justerare: Maria Ahlstedt 



https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:f:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/Delade%20dokument/General/Styrelse%202023-2024/Nya%20give%20aways?csf=1&web=1&e=vcOKQK
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